

Title (en)

Display device, in particular for tiles.

Title (de)

Vorrichtung zur Schaustellung von insbesondere Fliesen.

Title (fr)

Présentoir, en particulier pour les carrelages.

Publication

EP 0316661 A1 19890524 (DE)

Application

EP 88118284 A 19881103

Priority

DE 8715167 U 19871114

Abstract (en)

The display device, in particular for tiles, consists of a structure (17) having at least one holding frame (11), which is mounted swivellably about a vertical axle (18) on said structure, and a vertical presentation panel (5; 6) for the tiles (10) to be mounted thereon, the holding frame (11) having an upper arm (15) and a lower arm (14) for the attachment of the presentation panel (5;6), said arms projecting in each case from the vertical swivel axle of said holding frame. The presentation panel (5;6) is hinged essentially on the free end of the arms (14, 15) of the holding frame (11) so as to be rotatable about an additional vertical axis (12) in order to be able to view the tiles (2) in the best possible manner. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung geht aus von einer Vorrichtung zur Schaustellung von insbesondere Fliesen, bestehend aus einem Gestell (17) mit wenigstens einem daran um eine vertikale Achse (18) schwenkbar gelagerten Halterrahmen (11) und aus einer vertikalen Präsentationsplatte (5;6) für die daran anzubringenden Fliesen (10), wobei der Halterrahmen (11) einen oberen (15) und einen unteren (14), jeweils von seiner vertikalen Schwenkachse vorstehenden Arm für die Befestigung der Präsentationsplatte (5;6) daran aufweist. Die Präsentationsplatte (5;6) ist im wesentlichen an dem freien Ende der Arme (14,15) des Halterrahmens (11) um eine zusätzliche vertikale Achse (12) drehbar angelenkt, um die Fliesen (10) optimal betrachten zu können.

IPC 1-7

A47F 5/02; A47F 7/16

IPC 8 full level

A47F 5/02 (2006.01); **A47F 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 5/02 (2013.01); **A47F 7/0042** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] CH 379255 A 19640630 - SCHMIDT AGENCE AG [CH]
- [X] FR 1014467 A 19520818
- [A] US 1784577 A 19301209 - COLEMAN ALLEN B
- [A] FR 2464680 A1 19810320 - EYCHENNE JEAN [FR]

Cited by

DE4302427A1; EP0612491A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8715167 U1 19880107; EP 0316661 A1 19890524

DOCDB simple family (application)

DE 8715167 U 19871114; EP 88118284 A 19881103